

卫理公会以萨迦守望者 11-17/3/2021

三月第二个星期的祷告事项

1.家庭

感恩上帝透过家人的同心合力，互相担当彼此的重担，得以勇敢面对生计的挑战。感恩，会考生在承受考试压力之时有家人的爱心代求与细心服侍，化压力为推动力。

~ 求上主赐福基督徒父母，同心以圣经理念为育人的方向，在智体灵群上有平衡的培育，也晓得如何欣赏自己孩子的独特美好，进而帮助孩子发掘与发挥个人的恩赐。

~ 求上主赐福基督徒的学生们有属天的智慧与学习能力，得以在学习中与考试中都能流露出真善美的品格，藉着真实有力的生命见证深刻地影响未信主的同学与老师。

2.教会

感恩，上帝的话语记载在圣经里，成为每间教会发展的指引与祝福。感恩，教会不断开拓在线上与实体的牧养，让更多的人可以藉着更多元的管道接触福音。

~ 求上主赐给属灵领袖们与众弟兄姐妹有耐心与爱心去寻找和引导迷路的羊（提名一位冷淡信徒），也有迫切与恒切的心去将圈外的羊（提名一位未信者）领回。

~ 求上主的神圣纯爱洗涤（您的堂会），安稳取代忧惧，互相接纳取代彼此纷争，得着主的爱与平安去建立教会，不断地重拾起初的爱与重回上帝怀抱，继续与主同工。

3.国家

感谢上帝的信实，使我们能克服对疾病、疫苗安全以及财务困境的恐惧，勇往直前。感恩，在这疫情拉锯战中，前线人员无论在诊断或疫苗接种上都坚守岗位。

~ 求上主恩眷在这疫情中努力迈进的众教师与学子，有应变能力尽快适应教学与学习模式的切换，求上主特别怜悯那些无法上网课的学子们能够从实体教课中得着多方的爱心关注，以跟得上整体的进度。

~ 求上主引导我国持守公义与正直的真理为治国准绳，为被绑架者（许景城牧师 Raymond Koh、约书亚·希尔米 Joshua Hilmy、路德·斯特普 Ruth Sitepu、安里·末 Amri Che Mat）与失踪者（MH 370 的 12 名机组人员与 227 名乘客）伸张正义。

4.世界

感恩，在全能的上帝手中，每个时代的每个危机都是一个又一个福音复兴的契机。感恩，灾难困苦破碎了人类高举自己的骄傲，也开启了人类灵性上的眼瞎耳聋。

~ 求上主保护成千上万在缅甸街头示威的民众脱离暴力伤害，也维护当地的新闻自由与媒体工作者的安全，甚愿全能的主干预缅甸政变并将肇事群体绳之以法。

~ 求上主兴起各地的宣教机构，大大光照宣教士们的前路，在这大斋期里得着灵里的更新，以至于在各个民族群体当中满有灵力与能力宣扬福音，建立信徒生命。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 11-17/3/2021

Prayer items 2nd week of March

1. Family

Give thanks to the lord for the family members we have, for they are gifts from God as well as our support in our daily life. Give thanks also for family members who support the SPM exam takers.

~ Pray for God to bless Christian parents and to guide them as they parent and educate their children; may His Word in the Bible be their guide. Pray that God grants them wisdom to cultivate children that are healthy physically, mentally, emotionally and spiritually. Also, pray that parents learn to appreciate their children's uniqueness, and help them to explore and develop their personal gifts.

~ Pray that Christian students have Godly wisdom and learning ability as they study and take exams; as well as to show good character and testimony among their peers.

2. Church

Give thanks to the Lord for His words in Bible, which serves as our guidance and as a blessing to others. Give thanks to the lord for churches that are continuously working hard online to share the gospel to others.

~~ Ask the Lord to give spiritual leaders, brothers and sisters the patience and love to find and guide the lost sheep (nominate a cold believer) back to God. (Nominate a non-believer and pray for him/her)

~ Pray for God's divine love to wash over your congregation; and fill us with courage instead of fear, acceptance instead of conflict. Pray that the church will be built upon the Lord's love and peace, will constantly remember their first love and return to the embrace of God, and will continue to grow and work with God.

3. Nation

Give thanks to the Lord for his faithfulness that we are able to overcome our fear of disease and sickness, the pandemic, our concerns over the validity of the vaccine, and financial difficulties; and that we are able to continue to live with courage. Give thanks also for the front liners that are working hard during this pandemic.

~ Pray that the Lord continues to protect teachers and students in the midst of this pandemic; may God grant them good health, and help them to adapt quickly to the new mode of education and study. Pray that the students are able to catch up with their studies as they return to in-person classes.

~Pray that justice and righteousness is upheld in the governance of our country. Let us also remember and pray for those who were kidnapped (Raymond Koh , Joshua Hilmy , Ruth Sitepu , Amri Che Mat), and those who are missing (12 crew members and 227 passengers of MH 370).

4. World

Let us give thanks to God for, in His hands, every challenge that we face in this time become opportunities to bring about revival through the gospel. Give thanks that the difficulties and disasters that we face today have broken down the pride of man, and opened blind eyes and unstopped deaf ears.

~Pray that the Lord protect the protesters in Myanmar from injury and violence; and protect the freedom of press and keep safe the media workers there. Pray that the Lord to intervenes in this political situation in Myanmar, and bring to justice those that have perverted the course of justice.

~Pray the lord to raise up missionary agencies all around the world, to shine a light upon the missionaries; that they receive spiritual renewal this Lenten season, so that each ethnic group is filled with the strength and ability to raise up and develop the lives of believers.

Isakhar Pengawal Methodist 11-17/3/2021

Doa minggu kedua Mac

1. Keluarga

Kita bersyukur kepada Tuhan atas usaha dan kerjasama seisi keluarga, beban cabaran hidup boleh sama dipikul dan dihadapi. Kita bersyukur kepada Tuhan kerana pelajar yang menduduki peperiksaan awam telah diberi doa syafaat dengan kasih sayang dan diberi layanan yang teliti oleh keluarga mereka. Tekanan boleh berubah menjadi kekuatan.

~ Berdoa agar Tuhan memberkati ibu bapa Kristian supaya bersatu padu dalam mendidik anak-anak berdasarkan konsep alkitabiah. Supaya memupuk perkembangan anak-anak secara seimbang daripada aspek intelek, jasmani, rohani dan sosial. Dan supaya mengetahui bagaimana menghargai keunikan yang ada pada setiap anak, dan bantu mereka menerokai dan memperkembangkan lagi anugerah yang ada pada diri mereka.

~ Berdoa agar Tuhan memberkati pelajar Kristian dengan hemah dan kebolehan belajar surgawi, agar mereka menampilkan sahsiah yang benar dan indah dalam pelajaran dan peperiksaan. Melalui kesaksian hidup mereka yang benar dan kuat ini, rakan dan guru yang tidak percaya akan terpengaruh.

2. Gereja

Kita bersyukur kerana kata-kata Tuhan tercatat dalam Alkitab dan menjadi panduan serta berkat kepada perkembangan gereja. Kita bersyukur kerana gereja terus menerokai penjagaan pastoral dalam talian dan secara fizikal, serta pelbagai saluran supaya Injil boleh diakses oleh lebih ramai orang lagi.

~ Berdoa agar para pemimpin rohani dan saudara dan saudari bersabar untuk mencari dan membimbing domba yang sesak dengan penuh kasih sayang (berdoa untuk seorang yang telah dingin), dan juga bersungguh-sungguh dan bertekun untuk mencari balik domba yang berada di luar (berdoa untuk seorang yang belum percaya).

~ Berdoalah agar kasih Tuhan yang suci membersihkan (gereja anda), ketenangan untuk mengganti ketakutan, penerimaan satu sama lain untuk mengganti pertengkaran, memperolehi kasih sayang dan kedamaian Tuhan untuk mendirikan gereja, sering mengembalikan kasih yang pertama dan ke pangkuan Allah, terus bekerja bersama dengan Tuhan.

3. Negara

Kita berterima kasih ke atas kesetiaan Allah, kita dapat mengatasi perasaan takut terhadap gejala wabak, keselamatan vaksin, dan kesulitan kewangan, dan boleh terus maju dengan berani. Kita bersyukur kerana dalam peperangan dengan pandemik ini, barisan hadapan telah berdiri tekun menghadapi diagnosis dan vaksinasi.

~ Berdoa untuk anugerah Tuhan kepada guru dan pelajar yang terus berjuang dalam pandemik ini, agar mereka berkemampuan untuk menyesuaikan diri secepat mungkin dengan pertukaran mod pengajaran dan pembelajaran. Kita berdoa agar Tuhan berbelas kasihan terhadap pelajar yang tidak dapat akses pelajaran atas talian, supaya mereka diberi perhatian lebih semasa kembali pelajaran fizikal agar mereka tidak ketinggalan perkembangan secara keseluruhan.

~ Berdoalah agar Tuhan membimbing negara kita untuk menegakkan keadilan dan ketulusan berasaskan kebenaran sebagai piawai pemerintahan negara ini. Kita berdoa untuk orang yang telah diculik (Pastor Raymond Koh, Joshua Hilmy, Ruth Sitepu, dan Amri Che Mat), dan yang telah hilang (12 anak kapal dan 227 penumpang MH 370) agar keadilan ditegakkan.

4. Dunia

Kita bersyukur kerana dalam tangan Allah Yang Mahakuasa, setiap krisis yang berlaku pada setiap zaman telah dijadikan detik kebangkitan semula Injil. Kita bersyukur kerana bencana dan kesusahan telah menghancurkan keangkuhan manusia dan membuka kebutaan dan ketulian rohani.

~ Berdoa agar Tuhan melindungi ribuan orang ramai yang kembali protes ke jalanan di Myanmar daripada keganasan dan kecederaan, dan melindungi kebebasan akhbar tempatan dan keselamatan pekerja media. Semoga Tuhan Yang Maha Kuasa bercampur tangan dalam rampasan kuasa di Myanmar dan membawa kumpulan pesalah laku ke keadilan.

~ Berdoa agar Tuhan membangkitkan agensi-agensi misi di pelbagai tempat untuk menerangi jalan hadapan para mubaligh, menerima pembaharuan rohani sepanjang musim Pra-paskah ini, sehingga setiap kumpulan etnik dipenuhi dengan kekuatan dan kebolehan rohani untuk menjangkau dan membangun kehidupan orang yang percaya.